
et avontuur lonkte en intussen is de stap 
gezet: na zeventien jaar Intime Tennis 
Academie in Zoetermeer sloeg eigenaar 
Martijn Belgraver een andere weg in. Sinds 

eind vorig jaar is de Haagse ex-prof general manager 
van de tweede Rafa Nadal Academy, die is gesitueerd 
in Koeweit. Het was voor de 48-jarige Belgraver een 
beetje nu of nooit. ‘Het was een ongewisse stap en je 
weet niet waar het toe leidt, maar tot op heden heb 
ik er geen moment spijt van gehad.’

Niet dat hij in Koeweit, een olierijk Arabisch staatje 
dat vooral bekendheid kreeg vanwege de Golfoorlog, 
op zijn lauweren kan gaan rusten. Hij moet aan 
de bak in de zandbak en heeft van de eigenaar, 
Mohammed Jasem al Marzouq, een soort van carte 
blanche gekregen om de gloednieuwe academie 
handen en voeten te geven. Een moeilijke maar ook 
geweldige uitdaging, althans zo ervaart Belgraver het. 

Hoe komt een Nederlandse tennisschoolhouder in 
hemelsnaam in een door olie schathemeltje rijk land 
terecht? Zoals vaker is dat een kwestie van grote 
netwerken en een samenloop van toevalligheden. 
Belgraver is al zo’n twintig jaar de wederhelft van 
Noëlle van Lottum. De ex-prof en zus van John van 
Lottum beschikt over een dubbele nationaliteit 
(Nederlandse vader, Franse moeder) en zij koos 
ervoor als Française door het leven te gaan. Dochter 
Julie is een talentvolle speelster. Door de vele 
contacten in Frankrijk traint en woont ze, vergezeld 
door moeder Noëlle, in Parijs. Dat doet de 18-jarige 
Julie, die in 2017 indoor jeugdkampioene was in 
Nederland, op het nationale tenniscentrum van 
Frankrijk op loopafstand van Roland Garros. Intussen 
is zij opgenomen in het opleidingsprogramma van 

de Fédération Française de Tennis, ofwel de Franse 
tennisbond.

Martijn Belgraver raakte onder anderen bevriend 
met Charles Auffray, de man die 17 jaar lang de 
voorloper van wat nu de befaamde academie van 
Patrick Mouratoglou in Zuid-Frankrijk is, runde. Die 
wees hem in 2019 op de na Mallorca tweede Rafael 
Nadal Academy in wording, die gestalte kreeg in 
oliestaatje Koeweit. Voor Belgraver het wist zat hij in 
het hoofdkantoor van sponsor Tamdeen tegenover 
de eigenaars van het tenniscentrum. ‘“Wil jij de 
tent gaan runnen?” was de directe vraag die zij mij 
stelden. Ik heb daar uiteraard wel even over moeten 
nadenken. Want ik heb mijn eigen tennisschool in 
Nederland, mijn vrouw en dochter zitten in Parijs en 
ik zou voor onbepaalde tijd naar het Midden Oosten 
vertrekken. Vragen die oplossingen vergden. Maar ik 
was ook toe aan een nieuwe uitdaging dus ben ik het 
avontuur aangegaan.’

Voor de Intime Tennis Academie in Zoetermeer 
werkte Belgraver (48) een plan uit, waardoor hij de 
meeste tijd aan het managen en opzetten van de 
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In juli ging Belgraver met een paar jongens buiten 
trainen. ‘Dat duurde niet al te lang. We begonnen voor 
zeven uur ’s ochtends en toen wees de thermometer 
al 43 graden aan. Dat was geen pretje. De 
indoorbanen bieden dan uitkomst. Maar je kunt hier 
vanaf november tot april fantastisch buiten trainen in 
meer dan acceptabele omstandigheden. Juist voor de 
Australian Open, in november, december en januari, 
kun je je hier optimaal voorbereiden.’

De academie in opbouw beschikt dit jaar over zes 
trainers/coaches, allen afkomstig uit Europa, en 
evenzoveel fitnesscoaches. Daarbij is de band met 
‘Mallorca’ uiteraard heel stevig. ‘Koeweit is een 
blauwdruk van de Rafa Nadal Academy in Manacor. 
Hier is alleen geen campus, maar die komt er 
waarschijnlijk wel. Nuno Marques is één van de 
bekendste coaches die in Koeweit bezig is. Hij was 
enkele jaren Davis Cupcaptain van Portugal en is 
door de wol geverfd. Dat geldt zeker voor Toni Nadal, 
de motor achter het succes van zijn neef. De familie 
Nadal houdt opleiding, functionering en uitstraling 
van de academies nauwlettend in de gaten. Ik heb 
bijna wekelijks te maken met Maribel Nadal, de zus 
van Rafael, die hoofd marketing is. Ook is de band 
heel sterk met de hoofdtenniscoaches en de mentale 
coaches en diëtisten van RN Mallorca wat betreft de 
waarden en normen van beide academies.  Verder 
organiseren wij ITF World Tour toernooien en zijn 
we bezig een ATP250-evenement naar Koeweit te 
halen.’

Geïnteresseerden kunnen overigens via de site  
www.rafanadalacademykuwait.com alle ins en 
outs te weten komen over de academie waar 
Belgraver zijn nieuwe uitdaging heeft gevonden. 
Zonder dat hij dochter en echtgenote, die in Parijs 
zitten, uit het oog verliest. ‘Ik heb met Noëlle 
bijna 18 jaar geknokt voor de Intime academie. Dat 
loopt parallel met de levensloop van mijn dochter. 
Ik zal haar op jaarbasis toch enkele weken blijven 
begeleiden, hoewel ik weet dat zij bij de Franse bond 
en mijn vrouw in uitstekende handen is. Het is een 

Er is tevens contact met de tennisbond. Voordat 
Belgraver naar Koeweit vertrok had hij een gesprek 
met Jacco Eltingh, technisch en commercieel 
directeur van de KNLTB. Intime heeft op dit moment 
een status aparte en hoopt met de samenwerking met 
At Vantage komend jaar weer deel uit te maken van 
de volledig  gecertificeerde tennisorganisaties zoals 
al eerder onder directeur sportief Jan Siemerink. ‘Ik 
heb aan Eltingh aangegeven dat er zowel op Mallorca 
als in Koeweit mogelijkheden liggen. Mogelijkheden 
waarvan nu bijvoorbeeld de Franse en de Belgische 
bond al gebruikmaken. Als ik iets kan betekenen voor 
het Nederlandse tennis, op wat voor manier ook, dan 
sta ik daar altijd voor open.’

Ook Koeweit blijft niet gespaard als het om de 
Covid19-pandemie gaat. Het zwarte goud heeft het 
land qua welvaart op grote hoogte gebracht, al is 
dat niet voor iedereen weggelegd. De Koeweiti’s 
zelf zijn veruit in de minderheid als naar de 
bevolkingssamenstelling wordt gekeken. Er wonen 
ongeveer 4,5 miljoen mensen en slechts 1,2 miljoen 
hebben de Koeweitse nationaliteit. De rest gaat door 
het leven onder de noemer expat. De bewoners van 
dit woestijnstaatje werden door corona lange tijd 
geconfronteerd met een avondklok, zeker toen er 
per dag 700 tot 800 besmettingsgevallen werden 
geregistreerd.
 
Voor Belgraver maakte de lockdown in zoverre 
niet veel uit, dat hij zijn tijd als manager van een 
gloednieuw en imposant complex uitstekend kon 
gebruiken om het beleidsplan te concretiseren. Hij 
moest een complete organisatie op touw zetten. Want 
het is niet zomaar een faciliteit die op zes minuten 
rijden van het vliegveld uit de grond is gestampt. Er 
verrees een hotel (Grand Hyatt), een stadion voor 5000 
mensen, een voor Nederlandse begrippen gigantisch 
winkelcentrum, een bioscoop, medische faciliteiten, 
zwembaden, fitnessruimtes squash- en padelbanen 
en, niet geheel onbelangrijk voor tennis,negen 
buitenbanen en zeven indoorcourts. En die laatste 
zijn broodnodig in een land waar het hartje zomer 
overdag gauw 50 graden of meer is. 

Nadal academie kan besteden. ‘Er is in Nederland 
een nauwe samenwerking opgezet met Raymond 
Schot van At Vantage Tennis Academy Rotterdam. 
Met de intentie tot een fusie. Dat proces is door 
mijn baan in Koeweit en door de coronacrisis in 
een stroomversnelling gekomen. Intime is echt op 
toptennis gericht; At Vantage werkt samen met 
negen clubs in de Rotterdamse regio. Wij willen dat 
met de Haagse regio uitbreiden. We hebben beiden 
een nieuwe mix van prestatief en recreatief tennis 
voor ogen. Schot neemt mij de dagelijkse leiding in 
Zoetermeer voor een groot deel uit handen.’

Een voordeel van zijn werk in Koeweit is dat talenten 
in de nabije toekomst gebruik kunnen maken van 
de faciliteiten van de tweede Nadal Academy. Maar 
ook de banden met de bakermat van de Spaanse 
vedette, op Mallorca, zijn uitstekend te noemen. ‘Dat 
geldt niet alleen voor spelers en speelsters maar ook 
voor de Nederlandse coaches. Zij kunnen met eigen 
ogen aanschouwen hoe de methodologie van de 
academies werkt. Want dat is de basis om straks ook 
in Nederland mee te kunnen werken.’ 

droom om haar straks op de grootste podia aan het 
werk te zien. Dat kost opofferingen, maar die hebben 
wij er graag voor over.’

Voorlopig moet hij zich bezig houden met de tweede 
RN Academy na Mallorca, die in 2016 werd geopend. 
Het Koeweitse Tamdeen-conglomeraat is financier 
van het complex. Een concern dat enorm aan de weg 
timmert en niet op een dubbeltje meer of minder 
hoeft te kijken. Tamdeen schrijft de woorden luxe 
en weelde in hoofdletters. Maar het gaat Belgraver 
er vooral om zijn visitekaartje af te geven. ‘Er komt 
natuurlijk van alles op je af. Ook dingen die volslagen 
nieuw voor me zijn. Dat maakt de uitdaging om 
alles perfect op de rails te krijgen des te groter, maar 
ook interessanter. Het is een andere baan dan in 
Nederland. Ik mocht mijn eigen handboek schrijven. 
Maar ik blijf ook trainingen verzorgen, want spelers 
beter maken is het mooiste wat er is’, aldus de 
Nederlandse kampioen van 1999. l

‘De FAMILIE NADAL houdt 
opleiding, FUNCTIONERING 
en uitstraling van de 
academies NAUWLETTEND in 
de gaten. Ik heb bijna wekelijks 
te maken met Maribel Nadal, 
DE ZUS VAN RAFAEL, die 
hoofd marketing is’ 

‘Ik heb aan ELTINGH 
aangegeven dat er zowel op 
MALLORCA als in KOEWEIT 
MOGELIJKHEDEN liggen. 
Mogelijkheden waarvan nu 
bijvoorbeeld de FRANSE en 
de BELGISCHE BOND al 
gebruikmaken’

‘HET IS EEN DROOM OM 
HAAR STRAKS OP DE 
GROOTSTE PODIA AAN HET 
WERK TE ZIEN’


